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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2020/21:1616 Fyrspårsavtalet

Uppsala och Knivsta kommuner hävdar att de har ingått ett avtal med staten om 
att staten ska bygga och finansiera ytterligare två spår från Uppsala till 
länsgränsen Uppsala län/Stockholms län mot att dessa kommuner uppför ett 
mycket stort antal bostäder till år 2057.

Staten ska också bygga två nya stationer i Bergsbrunna och i Alsike. Spår och 
stationer ska vara klara senast 2034. 

Nu har Trafikverket i underlaget till nytt inriktningsbeslut meddelat att den 
angivna anslagsramen inte rymmer denna investering.

Ministern har dock enligt medier framhållit att denna investering ska 
prioriteras.

Med anledning av detta vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Anser ministern, i likhet med angivna kommuner, att det så kallade 
fyrspårsavtalet är ett avtal i juridisk mening och då måste infrias enligt vad som 
i detta har överenskommits, eller anser ministern att det enbart är en utfästelse 
från staten som ska genomföras under förutsättning att det finns tillräckligt med 
anslagna medel? 

………………………………………

Monika Lövgren (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-02-03
Besvaras senast
2021-02-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


